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Svar på fråga 2023/24:876 av Sofia Skönnbrink (S) 
Värnandet av det svenska beteskravet 

Sofia Skönnbrink har frågat mig om jag avser att ta något 

initiativ med anledning av de uppgifter som förekommer om 

inskränkt eller hävd betesrätt för svenska mjölkkor. 

Svenska mjölkbönder har sedan 1988 krav på sig att korna ska 

få komma ut på bete under sommaren. Sedan dess har både 

lantbruket och djurhållningen förändrats och moderniserats 

utifrån dagens förutsättningar och en stor majoritet av 

mjölkkorna hålls numera i lösdrift. 

Beteskravet regleras i djurskyddsförordningen (2019:66) och 

mer detaljerade bestämmelser avseende bete och utevistelse 

finns i Statens jordbruksverks föreskrifter. Hur lång tid korna 

ska hållas på bete varierar beroende på var i landet djuren hålls.  

Det är en prioriterad fråga för regeringen att stärka 

konkurrenskraften för våra livsmedelsproducenter samtidigt som 

Sveriges starka djurskydd bibehålls. Regeringen har därför 
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tillsatt en utredning där utredaren bland annat ska jämföra 

svenska djurskyddskrav för olika djurslag med EU:s 

djurskyddskrav och med nationella djurskyddskrav i andra 

relevanta medlemsstater inom EU samt analysera om, och i så 

fall i vilken grad, de svenska djurskyddskraven påverkar svenska 

livsmedelsproducenters konkurrenskraft i förhållande till 

livsmedelsproducenter i andra medlemsstater, samt föreslå 

åtgärder för att höja djurskyddsnivån inom EU och globalt och 

analysera hur det påverkar konkurrenskraften för svenska 

livsmedelsproducenter. 

Regeringen har alltså inte genom utredningens direktiv tagit 

ställning till en förändring av beteskraven.  

Stockholm den 22 maj 2024 

 

Peter Kullgren 
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